



# 歡樂創意幼稚園

## Fun Creative Kindergarten

將軍澳富寧花園第一座地下 Block 1, Fu Ning Garden, Tseung Kwan O, N.T. 網站 Website: funcreative.edu.hk  
電話 Telephone: 2702 7188 / 2702 7838 傳真 Fax: 2702 7808 電郵: funcreative@hotmail.com

Date: 10<sup>th</sup> December, 2021

### 2021-22 年度「一人一花」計劃通告

### 2021-22 Notice of "One Person One Flower"

親愛的家長

Dear Parents:

為了培育幼兒的環保意識及推廣綠色校園生活文化，本園已參加康樂及文化事務署 2021 - 2022 年度「一人一花」計劃。請家長鼓勵 貴子弟踴躍參與，活動詳情如下：

To promote green culture as well as cultivating children's awareness of environmental protection, the kindergarten has participated in the "One Person, One Flower" Scheme 2021-22 organized by the Leisure and Cultural Service Department. Parents should encourage their child to join the activities. Please find the activity details below:

1. 每名幼兒獲派發一株「三色堇」花苗，家長可參閱其栽種方法（請掃瞄 QR code），並與幼兒一起栽種及按時於「種植記錄冊」記錄花栽種過程。



Each student will be dispatched a "Viola Tricolor" plant. Parents can plant it with their child referring to planting process (please scan the QR code for details) and record the process in the "Growth Record".

2. 家長請於 2022 年 4 月 19 日至 4 月 22 日把「三色堇」盆栽連同「種植記錄冊」交回班主任，供同伴互相欣賞。敬請家長在盆栽上寫上幼兒姓名及班別。參與活動者將於學期完結時，獲頒發獎狀以作嘉許。

Parents should submit the "Viola Tricolor" plant along with the "Growth Record" to the class teachers within **19<sup>th</sup> April to 22<sup>th</sup> April 2022**. Please be reminded to put child's name and class on the plant. All participants will be rewarding a certificate at the end of the school term.



歡樂創意幼稚園 Fun Creative Kindergarten

二零二一年十二月十日